
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 21. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 141
Er det ministerens opfattelse, at kun regionerne kan indgå aftaler med læger-
ne, og at lægerne i forvejen får betaling for at foretage medicingennemgang
hos de ældre på plejehjemmene, hvorfor kommunerne principielt ikke bør ind-
gå aftaler med apotekerne om at lade farmaceuter tage ud på plejehjemmene
"for at granske medicingivningen til de ældre og komme med forslag til, hvor-
dan den kan forbedres, og efterfølgende godkendes af en praktiserende læ-
ge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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